



Please indicate ✓ in one of the following boxes: 请选择 (✓) 其中一项

1) **DELIVERY 寄送 (\*Due to Covid-19 safety measures, we strongly encourage you to opt for delivery.)**

Please deliver to the address filled in as above on the front page. (Delivery charges at S\$12.00 per local address for order below S\$800, free local delivery for order of S\$800 and above.)

请将我的订购产品送至填写在首页的地址。(本地寄送服务费为 S\$12.00, 凡订购 S\$800 或以上, 可获免费本地寄送服务。)

2) **SELF-COLLECTION 自行领取 (\*Due to Covid-19 safety measures, please tick the retail shop location and allocated time band of your choice.)**

- **Head Office:** 20 Teban Gardens Crescent (Mon-Fri: 8:30am – 5:00pm) from 3 Jan 2022 onwards.

20 号德曼花园弯 (星期一至星期五, 上午八时半至下午五时) 从 2022 年 1 月 3 日起

8:30am – 12:30pm     12:30pm – 5:00pm

- **Chinatown Point:** 133 New Bridge Road, #02-18 (Daily: 10:00am – 9:00pm) from 1 Jan 2022 onwards.

133 号新桥路, #02-18 唐城坊 (每日上午十时正至晚上九时) 从 2022 年 1 月 1 日起

10:00am – 2:00pm     2:00pm – 6:00pm     6:00pm – 9:00pm

- **Suntec City Mall:** 3 Temasek Boulevard #02-719 (Daily: 10:00am – 9:00pm) from 1 Jan 2022 onwards.

3 号淡马锡林荫道, #02-719 新达成广场 (每日上午十时正至晚上九时) 从 2022 年 1 月 1 日起

10:00am – 2:00pm     2:00pm – 6:00pm     6:00pm – 9:00pm

**\* Due to COVID-19 safety measures, we seek your understanding and co-operation to keep to the time band of your choice during self-collection**

\* 基于新冠肺炎安全措施, 请在自行领取订单时遵照您所选择的零售店及时段。谢谢您的谅解与合作。

**TERMS AND CONDITIONS:** To avoid duplication of orders, use only one method of ordering, that is either by mail or by fax or by internet. • Orders are subject to stock availability. • Allocation of orders will be by ballot where applicable and orders may be partially fulfilled without prior notice in case of over subscription. • Cancellation of order is not allowed. • Delivery is within Singapore only and cannot be made to a P.O. Box address • Please allow 4-6 weeks for delivery upon confirmation of your order. • For request of proof of purchase by credit card in payment dispute, a minimum administrative fee of \$25 will be charged. • Any import & custom duties arising in respect of your order shall be borne by you. • You will comply with all the requirements as prescribed under the Singapore Personal Data Protection Act 2012 ("PDPA")